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Valby Lokaludvalgs kommentarer til myndighedshøring 
af baneanlæg mellem Kalvebod og Ny Ellebjerg 

 

 

Valby lokaludvalg ser positivt på udbygningen af jernbanekapaciteten, 

idet den kan medvirke til, at mere transport af personer og gods kan ske 

på en mindre miljø- og støjbelastende måde. 

 

Støj i driftsfasen 

Projektet øger kapaciteten på banestrækningen og det må derfor tillige 

forventes, at trafikken på strækningen forøges med det. Det gælder 

navnlig efter åbningen af Femernforbindelsen. Den forøgede trafik vil 

øge støjgener og navnlig den natlige støj fra banen. Det skyldes ikke blot 

den øgede trafik, men tillige støjen fra stoppende og startende godstog, 

samt eventuel tilbagekastning af lyd fra den nye spunsvæg.  

 

Den langsigtede støjbelastning ved fuld kapacitetsudnyttelse bør derfor 

undersøges nærmere allerede nu, og det bør overvejes, om der også 

bør etableres yderligere støjafskærmning på nordsiden, eller om en fuld 

overdækning kunne være en god løsning. En sådan overdækning kunne 

desuden have andre fordele i form af nye rekreative områder eller na-

turarealer i en tæt befolket by/bydel. 

 

Det skal sikres, at de aktiviteter i form af australsk fodbold mm på ar-

bejdsplads 2 på betryggende vis flyttes til anden lokation i anlægsperio-

den. 
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